
Protokół Nr XV 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie w dniu 26 marca 2025 r. 

 

XV sesja Rady Miejskiej odbyła się w Samorządowym Ośrodku Kultury w Nowej Dębie i trwała od godz. 1900 

do godz. 1950. 

W sesji uczestniczyło 9 radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu: 

1. Barbara Jaskot 

2. Wojciech Kasica 

3. Beata Kosior 

4. Dariusz Róg 

5. Joanna Serafin 

6. Stanisław Skimina 

7. Marian Tomczyk 

8. Damian Wolan 

9. Stanisława Żarkowska 
 

Radni nieobecni: Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Łukasz 

Serafin, Tomasz Wolan. 

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do 

protokołu. 
 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonała Beata Kosior Przewodnicząca Rady Miejskiej, która powitała radnych oraz osoby 

uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych - 9 do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie z obowiązującymi przepisami sesja jest nagrywana 

za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk i obraz, a jej przebieg transmitowany jest na żywo w internecie. 
 

Ad. 2. Przewodnicząca przedstawiła porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 

b) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba, 

c) w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2025, 

d) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027, 

e) w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 – 2028, 

f) w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Miasta i Gminy Nowa Dęba w 2025 roku, 

g) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowa Dęba przy 

ul. Niżańskiej, 

h) w sprawie uchwalenia VI zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowa Dęba, 

i) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków,  

j) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

k) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości (bezprzetargowa), 

l) w sprawie nadania Statutu Sołectwu Buda Stalowska. 

4. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego porządku obrad. 

Wojciech Kasica zawnioskował, aby do porządku obrad wprowadzić punkt – wolne wnioski. 

Przewodnicząca poinformowała, że obecna sesja jest sesją nadzwyczajną zwołaną na wniosek Burmistrza Miasta 

i Gminy, wobec tego na zmianę porządku zgodę musi wyrazić wnioskodawca. 



Burmistrz poinformował, że w związku z nieobecnością radnego na poprzedniej sesji, i brakiem możliwości 

wypowiadania się, i aby dać radnemu taka możliwość, wyraził zgodę na zmianę porządku obrad. 
 

Głosowanie wniosku w sprawie wprowadzenia punktu – wolne wnioski 

Wyniki głosowania: ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (8): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, 

Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Marian Tomczyk, BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, 

Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 
 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po wprowadzonej zmianie 

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9):Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, 

Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 
 

Ad. 3. Podjęcie uchwał: 

 a) Magdalena Skura – skarbnik gminy w uzasadnieniu do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

i gminy Nowa Dęba na 2025 rok poinformowała, że po stronie dochodowej wprowadzono: odszkodowanie od 

RDOŚ za szkodę wyrządzoną przez bobry z przeznaczeniem na naprawę drogi w Alfredówce, nadwyżkę środków 

z kapitalizacji odsetek na rachunku bankowym, środki z rezerwy na uzupełnienie dochodów gmin - wzrost o 5% 

średnich wynagrodzeń nauczycieli, darowiznę od Niepublicznego Przedszkola Mali Odkrywcy na rzecz SP 

w Chmielowie z przeznaczeniem na montaż systemu monitoringu, rozliczenia z lat ubiegłych na składki na 

ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające świadczenia z pomocy społecznej, wpływy z odsetek za 

świadczenia rodzinne, z funduszu alimentacyjnego, zmniejszono dotację z Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków dla Parafii w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie kościoła o kwotę 129 133,39 zł.  

Po stronie wydatkowej zwiększono środki na promocję, przeciwdziałanie alkoholizmowi - na organizację zajęć 

profilaktycznych w SOK, na dotację dla Rodzinnych Ogrodów Działkowych i SOK - organizacja Militariady, na 

wynagrodzenia dla gospodarzy obiektów, na zwiększenie dotacji celowej na wspieranie rozwoju sportu, 

zmieniono przeznaczenie środków z funduszu sołeckiego sołectwa Chmielów - 6 000 zł przeznaczono na 

wynagrodzenie gajowego. 

Wprowadzono nowe zadanie majątkowe pn. „Poprawa dostępności budynku Świetlicy Szkolnej Szkoły 

Podstawowej nr 2 w Nowej Dębie", zadanie wymaga przeprojektowania poprzez dostosowanie budynku dla osób 

niepełnosprawnych. 
 

Następnie Przewodnicząca zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący 

komisji Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XV/141/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie zmian  

w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok 

Wyniki głosowania:  ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, 

Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 
 



 b) z kolei Magdalena Skura odczytała uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba. Poinformowała, że w WPF dokonano zmian: dochody zwiększono  

o 3 502 023,08 zł, z czego dochody bieżące o kwotę 1 240 674,47 zł, w tym subwencję ogólną (rezerwa na 

uzupełnienie dochodów) zwiększono o kwotę 217 169,00 zł;  dochody z tytułu dotacji i środków przeznaczonych 

na cele bieżące o kwotę 826 127,47 zł; pozostałe dochody uległy zwiększeniu o kwotę 197 378 zł , dochody 

majątkowe zwiększono o 2 261 348,61 zł. Wydatki zwiększono o kwotę 3 502 023,08 zł, z czego wydatki bieżące 

o kwotę1 008 724,47 zł, w tym: wynagrodzenia i składki od nich naliczone o kwotę 1 087 534,97 zł, pozostałe 

wydatki zmniejszono o kwotę 78 810,50 zł; wydatki majątkowe zwiększono o kwotę 2 493 298,61 zł. W okresie 

prognozy w roku 2026 dokonano zmian w zakresie planowanych dochodów i wydatków majątkowych, kwota 

zwiększenia to 176 917 zł i dotyczy wypłaty II transzy dotacji z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków dla 

Parafii w Tarnowskiej Woli, przychody nie uległy zwiększeniu, deficyt nie zmienił się i wynosi 26 635 297,24 

zł, rozchody nie uległy zmianie, kwota długu nie zmieniła się. 
 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji 

Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/142/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Nowa Dęba 

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, 

Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 
 

 c) następnie skarbnik gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie upoważnienia do 

zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza rok budżetowy 2025. Poinformowała, że 

na prace konserwatorskie kościoła Parafii pw. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli w wyniku 

drugiego rozstrzygnięcia zapytania ofertowego dotacja wyniesie 353 834 zł, przy wkładzie własnym gminy  

7 340,20 zł oraz wkładzie własnym parafii 5 835,45 zł, termin realizacji inwestycji to 13 miesięcy od podpisania 

umowy. 
 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. Przewodniczący komisji 

Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/143/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie upoważnienia 

do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza rok budżetowy 2025 

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, 

Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 
 

d) Maria Kosiorowska – kierownik M-G OPS przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027. Poinformowała, że ustawa  

o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej nakłada na gminę obowiązek opracowania i realizacji 3-letnich 

gminnych programów wspierania rodziny. Głównym celem Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 



2025 – 2027 jest rozwój zintegrowanego wsparcia na rzecz rodzin zagrożonych lub przeżywających trudności  

w szczególności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-wychowawczej. Dzięki realizacji programu zwiększą się 

możliwości rozwojowe rodziny oraz jej zdolność do przezwyciężania braków poprzez wspieranie i poprawę jej 

funkcjonowania przy ścisłej współpracy, samorządu, organizacji pozarządowych i innych podmiotów 

realizujących zadania z zakresu wspierania rodziny. Obowiązek ustawowy, jak również konieczność wspierania 

rodzin zagrożonych problemami, lub nieradzących sobie z pełnieniem funkcji rodzicielskich uzasadnia celowość 

przyjęcia uchwały. 
 

Przewodnicząca RM zwróciła się do Przewodniczącego Komisji do Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw 

Statutowych i Społecznych o opinię do w/w projektu. Zastępca Przewodniczącego Stanisława Żarkowska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nie zgłoszono pytań do przedstawionego 

projektu uchwały. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/144/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027 

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Tomasz Dziemianko, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Anita Nowotko-Chmielowiec, 

Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

NIEOBECNI (3): Barbara Jaskot, Stanisław Rawski, Tomasz Wolan 
 

 e) następnie Mieczysław Nalepa – k-k Referatu Spraw Komunalnych i Społecznych odczytał uzasadnienie do 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 – 2028. Poinformował, że program sporządza się 

na okres nie dłuższy niż 4 lata. Z uwagi na wprowadzenie nowego sposobu realizacji zadań, polegającego na 

przekazywaniu ich części jednostkom organizacyjnym gminy, niezbędne jest opracowanie nowego Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 

2025-2028, który będzie określał metody i sposoby jego realizacji. 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczącego Komisji do Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw 

Statutowych i Społecznych o opinię do w/w projektu. Zastępca Przewodniczącego Stanisława Żarkowska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nie zgłoszono pytań do przedstawionego 

projektu uchwały. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/145/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2025 – 2028 

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, 

Marian Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, 

Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 
 

 f) z kolei Mieczysław Nalepa przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy Nowa Dęba 

w 2025 roku. Poinformował, że przygotowany program został przekazany do zaopiniowania do Powiatowego 

Lekarza Weterynarii w Tarnobrzegu, zarządcy i dzierżawców obwodów łowieckich oraz organizacji 

społecznych, których statutowym celem działania jest ochrona zwierząt, działających na obszarze Gminy Nowa 

Dęba.   
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię do w/w projektu. Przewodniczący komisji Damian Wolan 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nie zgłoszono pytań do przedstawionego 

projektu uchwały. 



 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/146/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie przyjęcia 

programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi i zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta i Gminy 

Nowa Dęba w 2025 roku 

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Łukasz 

Serafin, Tomasz Wolan 
 

 g) następnie Magdalena Stróż przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowa Dęba przy ul. Niżańskiej, którego 

przedmiotem jest przeznaczenie terenu pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinnej wolnostojącą, teren usług, teren usług zdrowia i pomocy społecznej lub usług edukacji, teren 

drogi głównej, teren drogi dojazdowej, teren komunikacji drogowej wewnętrznej, teren lasu oraz teren zieleni 

urządzonej. Do przedmiotowej uchwały mają zastosowanie przepisy art. 67 ust. 3 ustawy z dnia 7 lipca 2023 r. 

o zmianie ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. z 2023 

r. poz. 1688), przy czym wystąpiono o opinie i uzgodnienia po wejściu w życie ww. ustawy. W trakcie realizacji 

planu miejscowego zawiadomiono wymagane przepisami prawa instytucje oraz ogłoszono w prasie i poprzez 

obwieszczenie na tablicy Urzędu Miasta i Gminy Nowa Dęba o przystąpieniu do opracowania planu miejscowego 

oraz o terminie składania wniosków. Projekt planu uzyskał wymagane przepisami prawa uzgodnienia oraz opinie, 

w m.in. Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej. W toku opracowywania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego nie zaszła potrzeba wystąpienia o zgody na zmianę przeznaczenia gruntów 

rolnych na cele nierolnicze ze względu na położenie obszaru planu w granicach miasta Nowa Dęba, tym samym 

zastosowanie ma art. 10a ustawy z dnia 3 lutego 1995 r. o ochronie gruntów rolnych i leśnych (Dz. U. z 2024 r. 

poz. 82). W toku opracowywania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wystąpiono o zgodę na 

zmianę przeznaczenia gruntów leśnych na cele nierolnicze i nieleśne. Decyzją Marszałka Województwa 

Podkarpackiego z dnia 20 grudnia 2024 r. nie wyrażono zgody na zmianę przeznaczenia gruntów leśnych  

o powierzchni 2,1103 ha na cele nierolnicze i nieleśne (nr pisma RG-I.7151.30.2024.KM), wobec zapisu 

zawartego w SUIKZP mówiącego iż istniejące zagospodarowania uznaje się za zgodne ze studium, projekt  

w przedstawionej formie, pomimo braku uzyskania zgody na przeznaczenie nieleśne, nie narusza ustaleń 

studium. Projekt planu został wyłożony do publicznego wglądu w dniach od 24 stycznia do 17 lutego 2025 r., 

dyskusja nad przyjętymi rozwiązaniami odbyła się 6 lutego 2025 r. W wyznaczonym terminie nie wpłynęły 

jakiekolwiek uwagi do projektu planu. W oparciu o art. 42 ustawy z dnia 3 października 2008 r. o udostępnianiu 

informacji o środowisku i jego ochronie, udziale społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach 

oddziaływania na środowisko (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1112 ze zm.) przeprowadzono procedurę dotyczącą 

strategicznej oceny oddziaływania na środowisko.  
 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię do w/w projektu. Przewodniczący komisji Damian Wolan 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

W toku dyskusji nad projektem uchwały głos zabrał Wojciech Kasica, który zawnioskował, aby burmistrz złożył 

deklarację, że przy kolejnych dyskusjach nad budżetem nie będzie mówił, że dużo środków jest kierowanych dla 

osiedla Poręby Dębskie, bo tam buduje się osiedle. Osiedle powstanie, które zostanie zamieszkałe nie przez 

obecnych mieszkańców osiedla, a nowych. 

Burmistrz odpowiadając poinformował, że takiej deklaracji nie złoży, bo gmina angażuje się w realizację 

inwestycji poprzez budowę sieci, zjazdu z drogi wojewódzkiej, i jest to ważne dla rozwoju osiedla.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/147/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Nowa Dęba przy ul. Niżańskiej  

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 



Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Łukasz 

Serafin, Tomasz Wolan 
 

 h) z kolei Magdalena Stróż odczytała uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia VI 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Nowa Dęba - Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego jest dokumentem planistycznym określającym 

politykę zagospodarowania przestrzennego gminy, sporządzony dla całego obszaru gminy. Dla obszaru gminy 

Nowa Dęba obecnie obowiązuje zmiana Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania gminy Nowa 

Dęba przyjęta 27 czerwca 2024 r. Celem sporządzenia zmiany studium jest zmiana przeznaczenia terenów dla 

umożliwienia sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego, a w konsekwencji 

umożliwienie realizacji nowych inwestycji, w tym inwestycji związanych z produkcją energii z odnawialnych 

źródeł. W projekcie zmiany studium uwzględniono określenie nowych kierunków zagospodarowania dla terenów 

wskazanych w uchwale o przystąpieniu do sporządzenia zmiany studium. Przy uwzględnieniu wniosków 

złożonych na etapie uzgadniania i opiniowania oraz uzupełniono uwarunkowania o wymagane informacje. 

Część uwarunkowań została uzupełniona o aktualizację analizy potrzeb i możliwości rozwoju gminy oraz danych 

dotyczących lokalizacji złóż położonych na terenie gminy. Projekt zmiany studium uzyskał pozytywną opinię 

Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej oraz został skierowany do opiniowania i uzgodnień przez 

organy. Ostateczny projekt po wprowadzeniu zmian wynikających z uzyskanych opinii i dokonanych uzgodnień 

uzyskał akceptację burmistrza i wraz z prognozą oddziaływania na środowisko został skierowany do wyłożenia 

do publicznego wglądu, w trakcie wyłożenia projektu zmiany studium do publicznego wglądu zorganizowana 

została dyskusja publiczna nad przyjętymi rozwiązaniami, osoby fizyczne i prawne oraz jednostki organizacyjne 

nieposiadające osobowości prawnej mogły wnosić uwagi do projektu zmiany studium. Do wyłożonego projektu 

wpłynęły uwagi, które zostały w całości lub w części uwzględnione. 
 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię do w/w projektu. Przewodniczący komisji Damian Wolan 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nie zgłoszono pytań do przedstawionego 

projektu uchwały. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/148/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie uchwalenia VI 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Nowa Dęba  

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, 

Łukasz Serafin, Tomasz Wolan 
 

 i) następnie Magdalena Stróż przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie 

przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej 

Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu 

Odbudowy Zabytków - w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków gmina Nowa Dęba otrzymała 

promesę na dofinansowanie wymienionych prac. W wyniku przeprowadzonego zapytania ofertowego 

wykonawca zaoferował wykonanie zamówienia na kwotę 367 009,65 zł. W związku z tym, iż zmieniła się kwota 

przeznaczona na realizację zadania należy zmienić kwotę przyznanej dotacji oraz sposób jej wypłacenia. 
 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię do w/w projektu. Przewodniczący komisji Damian Wolan 



poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nie zgłoszono pytań do przedstawionego 

projektu uchwały. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/149/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE zmieniająca uchwałę  

w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa  

w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków 

Wyniki głosowania:  ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Łukasz 

Serafin, Tomasz Wolan 
 

 j) z kolei Magdalena Stróż przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż nieruchomości nr 1691/5 położonej w obrębie Cygany, która jest przeznaczona do sprzedaży w trybie 

przetargowym. Nieruchomość jest zabudowana budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym oraz budynkiem 

gospodarczym. 
 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię do w/w projektu. Przewodniczący komisji Damian Wolan 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nie zgłoszono pytań do przedstawionego 

projektu uchwały. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/150/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości 

Wyniki głosowania:  ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Łukasz 

Serafin, Tomasz Wolan 
 

 k) następnie kierownik Ref. GPN odczytała uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie nieruchomości (bezprzetargowa) – z wnioskiem o sprzedaż w trybie bezprzetargowym nieruchomości nr 

1691/6 położonej w obrębie Cygany wystąpił właściciel nieruchomości przyległej 1691/2. Nieruchomość 

zamierza wykorzystać na poprawę warunków zagospodarowania nieruchomości 1691/2, której jest właścicielem. 

Ze względu na kształt oraz niewielką powierzchnię działki nie może być ona zagospodarowana jako odrębna 

nieruchomość. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię do w/w projektu. Przewodniczący komisji Damian Wolan 

poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nie zgłoszono pytań do przedstawionego 

projektu uchwały. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/151/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości 

Wyniki głosowania:  ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne: 



ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Łukasz 

Serafin, Tomasz Wolan 
 

  l) Elżbieta Gil – sekretarz gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie nadania statutu 

sołectwu Buda Stalowska. Poinformowała, że 7 lutego 2025 r. rada miejska podjęła uchwałę w sprawie nadania 

statutu sołectwu Buda Stalowska. Podczas oceny legalizacyjnej, wojewoda podkarpacki zwrócił uwagę na zapisy 

statutu dotyczące m.in. bezpośredniego wyboru sołtysa. W przedłożonym projekcie uchwały uwzględniono 

wymienione uwagi i dla przejrzystości dokumentu przedłożono do uchwalenia nową treść statutu. 
 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do Przewodniczącego Komisji do Komisji Sportu, Zdrowia, Spraw 

Statutowych i Społecznych o opinię do w/w projektu. Zastępca Przewodniczącego Stanisława Żarkowska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nie zgłoszono pytań do przedstawionego 

projektu uchwały. 
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XII/152/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE nadania statutu sołectwu 

Buda Stalowska  

Wyniki głosowania:  ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Marian 

Tomczyk, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Łukasz 

Serafin, Tomasz Wolan 
 

Ad. 4. W wolnych wnioskach głos zabrali: 

- Wojciech Kasica, złożył wniosek formalny, aby zobligować pana burmistrza do dokonania zmian w budżecie, 

jeżeli pojawią się wolne środki i wprowadzić nowe zadanie inwestycyjne na oświetlenie ulicy Garncarskiej  

w osiedlu Poręby Dębskie. Ponadto w imieniu rodziców zawnioskował o przeniesienie hydrantu, który znajduje 

się obok placu zabaw.  

- Marian Tomczyk podziękował koleżankom i kolegom radnym, że poświęcili czas i przybyli na dzisiejszą sesję,  

drugą sesję w tym samym temacie. Wszystkim tym radnym, którzy nie mogli uczestniczyć ze względów 

zdrowotnych życzył dużo zdrowia oraz szybkiego powrotu, zaś tym radnym, którzy nie byli obecni z innych 

niewiadomych przyczyn, życzył refleksji nad pracą radnego, nad obowiązkami wynikającymi z piastowanego 

stanowiska.  

- burmistrz odnosząc się do wniosku W. Kasicy poinformował, że nie jest to wniosek formalny, bo rada nie może 

zobowiązać burmistrza do przygotowania zmiany w budżecie, burmistrz jest inicjatorem zmian, ewentualnie rada 

w ramach przedłożonej przez burmistrza zmiany w budżecie czy projektu budżetu może dokonać zmiany. Tak 

więc zobowiązanie takie jest niemożliwe do wprowadzenia. W kwestii hydrantu poinformował, że zostanie 

przeniesiony.  
 

Ad. 5. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca ogłosiła zamknięcie XV sesji Rady 

Miejskiej w Nowej Dębie IX kadencji. 

 

Szczegółowy przebieg sesji zawiera nagranie. 

Przewodnicząca 

            

             Beata Kosior  

 

Przygotowała: Elżbieta Gil 


